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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER Z DNE 5.10.2023 

 

OBČINA LJUTOMER 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 032-10/2023-7 

Datum:   5.10.2023 

 

ZAPISNIK  
7. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v četrtek, 5. oktobra 2023, s 

pričetkom ob 16. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Sejo je vodila 

županja mag. Olga Karba. 

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Ljutomer: Bogdan Damjan, Budna 

Darinka, Filipič Boris, Gošnjak Bojana, Horn Daša, Hošpel Mario, Karba Dejan, Kaučič Vitomir, 

Kristl Anja, Oletič Svetlana, Panič Jože, Polajnar Saša, Rebernik Žižek Mira, Sunčič Slavica, 

Špindler Janko, Žerdin Boštjan, Žinko Irena in Žižek Srečko.  

 

Opravičeno odsotna člana občinskega sveta sta bila Štefanec Robert in Jan Filipič, odsoten je bil 

Vnuk Dejan.  

 

Predstavniki Občinske uprave Občine Ljutomer: direktorica občinske uprave Aleksandra Godec 

Mavhar, vodja Upravno-splošnega oddelka Damijana Belcl, vodja Medobčinskega inšpektorata in 

redarstva Olga Lukman ter višji svetovalci Ana Žnidarič, Lilijana Koser, Jerneja Rajner in Andreja 

Torič.  

 

Drugi prisotni: Leon Cigüt - ZEU d.o.o., Murska Sobota, Gorazd Kukovec – AG Solar d.o.o., 

Recek Miha – Aurom Metal d.o.o. in Matej Kraner – občan.  

 

Županja je na začetku seje vse lepo pozdravila in podala ugotovitev, da je bilo prisotnih 18 članov 

občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena. Prisotne je seznanila, da je nova direktorica 

občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar in da ji lahko postavijo kakšno vprašanje pri zadnji 

točki dnevnega reda.  

 

Nadalje je županja v razpravo podala predlog zapisnika 6. redne seje, katerega so člani občinskega 

sveta prejeli z gradivom. Ker razprave ni bilo, je županja predlog zapisnika 6. redne seje iz gradiva 

podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil potrjen.   

 

Sledil je pregled realiziranih sprejetih sklepov 6. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer. Vsi 

sklepi so bili realizirani, v postopku realizacije je le sklep št. 64, ki se nanaša na podelitev priznanj 

in nagrad, katera se bodo podelila na prireditvi, ki bo v mesecu novembru 2023, saj je bila 

prireditev ob občinskem prazniku v mesecu avgustu zaradi poplav odpovedana.  
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Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

V razpravo je nato županja podala predlog dnevnega reda. Ker razprave ali predlogov glede 

dnevnega reda ni bilo, je županja podala predlog dnevnega reda na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 18, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji dnevni red:  

1. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja enote urejanja prostora 

LJ09. 

2. Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov ter prevozu komunalnih odpadkov na območju 

občine Ljutomer – skrajšani postopek.  

3. Sklep o potrditvi lokacijske preveritve za preoblikovanje izvornega območja posamične 

poselitve v k.o. Branoslavci. 

4. Sklep o prenehanju grajenega javnega dobra v k.o. Ljutomer.  

5. Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023.  

6. Imenovanje nadomestnega člana v Svet zavoda Splošne knjižnice Ljutomer.  

7. Informacija o prenehanju pogodbe o najemu poslovnih prostorov za pisarno FURS.  

8. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL OBMOČJA 

ENOTE UREJANJA PROSTORA LJ09 

 

Gradivo za to točko dnevnega reda je bilo članom občinskega sveta posredovano po elektronski 

pošti, dne 4. oktobra 2023.  

 

Leon Cigüt, ZEU d.o.o., Murska Sobota je podal uvodno obrazložitev predlaganega odloka, s 

katerim se načrtuje izgradnja fotonapetostne elektrarne na območju, ki se nahaja severno ob Puhovi 

poslovni coni in preko katerega potekajo trije daljnovodi. 

 

Županja je prosila predsednike delovnih teles za podajo stališč k odloku.  

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za del območja enote urejanja prostora LJ09. K odloku komisija ni podala pozitivnega 

mnenja, saj OPN ne predvideva postavitve fotovoltaike na zemljiščih.  

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Odlok o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za del območja enote urejanja prostora LJ09. Odbor k 

predlaganemu odloku ni podal pozitivnega mnenja ter je predlagal, da se razmisli o postavitvi 

sončnih elektrarn na obstoječih objektih (industrijskh, javnih,...). Razlogi za to so: racionalna raba 

prostora, kabliranje daljnovodov v zemljo in širitev poslovne cone.  

 

Obrtno podjetniški strateški svet (OPSS) je zavzel stališče, da se pri postavitvi fotonapetostnih 

elektrarn daje prednost samooskrbi in to predvsem investitorjem s sedežem v ljutomerski občini. Pri 

sami postavitvi pa se zahteva, da se fotonapetostne elektrarne postavijo na objekte.  
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Jože Panič se pridružuje stališču OPSS, saj ga skrbi, da bi se po izgradnji zgoraj omenjene 

fotonapetostne elektrarne ljutomerska podjetja, ki bi želela postaviti dodatne elektrarne, zaradi 

zasedenosti omrežja ne bi mogle priključiti. Iz tega razloga je proti sprejetju predlaganega odloka.  

Enakega mnenja je bil tudi Damjan Bogdan.  

 

Podžupan Boris Filipič je na predlog županje podal informacije s sestanka s podjetjema Eles d.o.o. 

in Elektro Maribor d.d., ki sta lastnika visokonapetostnih daljnovodov v Puhovi poslovni coni. Na 

sestanku je bilo povedano, da podjetji v prihodnjih letih načrtujeta rekonstrukcijo daljnovodov, s 

čimer bi Občina Ljutomer pridobila dodatna zemljišča za razširitev poslovne cone.   

 

Županja se zaveda, da je odločitev težka, saj ko se v občini pojavi investitor iščeš rešitve. Po drugi 

strani pa se je nakazala zelena luč o razširitvi poslovne cone, saj smo v Ljutomeru omejeni s 

kmetijskimi zemljišči. Ker ne želi vplivati na odločitev članov občinskega sveta je člane pozvala, da 

glasujejo na podlagi razprave, stališč delovnih teles, OPSS in svojega mnenja. Upoštevajoč nova 

dejstva, da Eles d.o.o. in Elektro Maribor d.d. dajeta zeleno luč prestavitvi daljnovodov, s čimer bi 

se povečala moč in možnosti samooskrbe lokalnim podjetnikom in ker želi delovati za prihodnost je 

predlagala, da bo najprej na glasovanje podala predlog, da se odlok ne podpre.  

Nadalje je povedala, da med prisotnimi na seji tudi Miha Recek, potencialni investitor, ki se je pred 

časom oglasil na Občini Ljutomer in podal pobudo o izgradnji fotonapetostne elektrarne v 

Ljutomeru. Takrat se ji je pobuda zdela dobra, potencialni investitor je bil na sestanku tudi 

seznanjen, da bo občina predhodno opravila še razgovore o prestavitvi daljnovodov. Ker je 

potencialni investitor želel besedo, je sledilo glasovanje članov občinskega sveta ali se mu poda 

beseda. Predlog je bil soglasno sprejet.  

 

Potencialni investitor Recek Miha, Aurom Metal d.o.o. je prisotne seznanil s postopki, ki so že bili 

izvedeni, med katerimi so tudi uspešno pridobljena soglasja enajstih ministrstev, ki so jih člani 

občinskega sveta prejeli v gradivu. Ob tem je poudaril, da v primeru uspešne prestavitve 

daljnovodov gradnja na tem območju vseeno ne bo možna, saj je celotno območje pod spomeniškim 

varstvom in, da je na tem območju prostora za postavitev fotonapetostne elektrarne do moči sedem 

megavatov, njegova investicija pa bi zavzela le dva megavata moči. 

 

Na postavljeno županjino vprašanje kakšno prednost pridobijo ljutomerska podjetja s postavijo 

njegove fotonapetostne elektrarne je odgovoril, da Občina Ljutomer pridobi stavbno zemljišče in 

finančna sredstva komunalnega prispevka, vsa gospodarska podjetja in družbe, tudi Občina 

Ljutomer, pa lahko od njega odkupujejo cenejšo električno energijo kot jo ponuja trg.  

 

Žižek Srečko je prosil za več informacij glede pristojnosti Zavoda za varstvo kulturne dediščine pri 

tej investiciji.  

 

Čeprav je potencialni investitor na to vprašanje odgovoril, je županja pojasnila, da bi bil pristojen 

podati odgovor na postavljeno vprašanje le predstavnik zavoda. Nato je odredila ob 16.35 uri 10-

minutni odmor.  

 

Županja je nadaljevala sejo ob 17.10 uri. Na glasovanje je podala predlog Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za del območja EUP LJ09.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 0, PROTI: 18. 

Odlok ni bil sprejet.  
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K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

ODLOK O ZBIRANJU KOMUNALNIH ODPADKOV TER PREVOZU KOMUNALNIH 

ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE LJUTOMER – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Andreja Torič je predstavila predlog odloka, ki so ga člani občinskega sveta prejeli z gradivom.  

 

Po uvodni predstavitvi je županja prosila predsednike delovnih teles za podajo stališč k odloku.  

 

Statutarno pravna komisija je na seji obravnavala Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov ter 

prevozu komunalnih odpadkov na območju občine Ljutomer – skrajšani postopek. Komisija 

ugotavlja, da je odlok skladen s predpisi.  

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Odlok o zbiranju komunalnih 

odpadkov ter prevozu komunalnih odpadkov na območju občine Ljutomer – skrajšani postopek. K 

odloku je podala pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagala, da ga v 

predlagani obliki sprejme.  

 

Odbor za finance je na seji obravnaval Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov ter prevozu 

komunalnih odpadkov na območju občine Ljutomer – skrajšani postopek. K odloku je podala 

pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagala, da ga v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Vitomir Kaučič je izpostavil visoko predlagano globo za fizične osebe in predlagal, da bi bilo 

potrebno občane še dodatno ozavestiti o pravilnem zbiranju odpadkov.  

 

Andreja Torič je pojasnila, da če se globa plača v 8 dneh, se potem plača polovični znesek ter da so 

kršitelji večinoma fizične osebe.  

 

Boštjan Žerdin je opisal s kakšnimi težavami glede nepravilnega odlaganja odpadkov okrog 

ekoloških otokov se srečujejo na območju KS Mala Nedelja in da večina, ki odlaga odpadke, niso 

domačini. Predlagal je, da bi se s pismom krajane seznanilo, da je v veljavo stopil nov sklep, ki 

predvideva višje kazni ter namig, da takšno početje ni primerno.  

 

Svetlana Oletič se je popolnoma strinjala z razpravo Boštjana Žerdina.  

 

Srečko Žižek je izpostavil nesorazmeren dvig glob za prekršek, če pripelješ polno traktorsko 

prikolico odpadkov v gozd in za prekršek, če odložiš polno vrečko smeti ob prepoln kontejner na 

ekološkem otoku.  

 

Andreja Torič je pojasnila, da mora v takšnem primeru lastnik gozda na svoje stroške odstraniti 

odpadke, razen v primeru podane prijave na inšpektorat. Vsi občani so bili obveščeni, da je odvoz 

določenih odpadkov na 14 dni in da je na voljo Zbirni center v Ljutomeru, kjer lahko brezplačno 

oddajo odpadke ali pa enkrat na leto brezplačno naročijo na dom zabojnik.  

 

Županja je predlagala, da bi odlok pričel veljati naslednje leto, v naslednjih Novičkah Občine 

Ljutomer pa se občane obvesti glede pravilnega načina odlaganja odpadkov in brezplačnih možnosti 

oddaje odpadkov.  
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Janko Špindler se je strinjal s Srečkom Žižkom, da je globa visoka, a je ne bo prejel tisti, ki ne bo 

odlagal odpadkov v naravo. Hkrati mu je žal, da se ne more kaznovati vseh prekrškarjev, saj do teh 

ljudi, ki onesnažujejo naše okolje, nima sočutja.  

 

Jože Panič je povedal, da največje težave predstavljajo odpadki, ki tja ne sodijo, zato podpira dvig 

glob in predlog, da prične odlok veljati z naslednjim letom.   

 

Dejan Karba se strinja s predpisano višino glob, saj je naravo pomembno ohranjati.  

 

Vitomir Kaučič je predlagal višji dvig kazni tudi za pravne osebe.  

 

Boris Filipič je predlagal, da bi se v okolici preobremenjenih ekoloških otokov postavil dodaten 

ekološki otok.  

 

Boštjan Žerdin je povedal, da ne razpolaga s podatki, da bi med prekrškarji bile tudi pravne osebe 

ter da so v Mali Nedelji na območju treh kilometrov štirje ekološki otoki in da zagotovo niso vsi 

polni. 

 

V razpravi so sodelovali še člani občinskega sveta Žižek Srečko, Svetlana Oletič, Saša Polajnar, 

Slavica Sunčič, odgovore na vprašanja sta podali županja in Andreja Torič.  

 

Slavica Sunčič je predlagala, da se občasno okrog ekološkega otoka tudi pomete ter prosila za 

informacijo koliko odpadnega olja se pripelje na Zbirni center Ljutomer, saj opaža, da so ljudje 

neodgovorni in ga zlivajo v naravo. 

 

Mira Rebernik Žižek je predlagala, da se drugo leto takšnega časa preveri ali smo s tem kaj dosegli 

in da je pomembno, da se na nek način to bolj kontrolira, še posebej kjer so ekološki otoki bolj na 

samem. 

Nadalje je izpostavila katastrofalno stanje zabojnikov pri blokih na Postružnikovi ulici, kjer se 

marsikdo pripelje in mimogrede odloži odpadke.  

 

Andreja Torič je pojasnila, da je pri omenjenih blokih postavljen zabojnik in ne ekološki otok, 

županja pa dodala, da se je zadeva že poskušala urediti, a ni bila sprejeta med stanovalci, zato je 

predlagala, da bi se namestila ključavnica za zabojnik.  

 

Žižek Srečko zapustil sejo ob 16.43 uri.  

 

Jože Panič je podal informacijo Slavici Sunčič koliko jedilnega in motornega olja se je zbralo v 

preteklem letu na Zbirnem centru Ljutomer.  

 

Boštjan Žerdin je povedal, da bi bila najbolj enostavna rešitev postavitev kamer pri ekoloških 

otokih.  

 

Direktorica Aleksandra Godec Mavhar je povedala, da se je pozanimala in prejela med drugim tudi 

odgovor od Občine Postojna, kjer so zadevo preverjali pri informacijski pooblaščenki. Soglasje za 

postavitev kamer so dobili le za prostore javnih dvigal in javnih sanitarij, za ekološke otoke pa žal 

ne, podobne odgovore je prejela tudi od ostalih občin.  

 

Besedo je županja nato podala še inšpektorici Olgi Lukman. 
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Olga Lukman, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva je pojasnila, da se videonadzor lahko 

opravlja, a se podatki ne smejo pregledovati in uporabiti v prekrškovnem postopku, razen če pride 

do poškodovanja občinskega premoženja. Glede predlaganih glob pa je dodala, da le te veljajo tudi 

za druge kršitve, tudi za sežiganje in odlaganje odpadkov izven za to namenjenih odlagališč ter da 

občani lahko izven delovnega časa Medobčinskega inšpektorata in redarstva pokličejo na PP 

Ljutomer. K globi 1.000 EUR pa je potrebno prišteti še stroške postopka, ki znašajo 100 EUR, kar 

pomeni, da znaša globo 600 EUR, če kršitelj plača globo v roku 8-ih dni.  

 

Županja je razpravo zaključila in predlagala, da se v Novičkah Občine Ljutomer pripravi obvestilo 

za občane, kot je to bilo podano skozi razpravo. Predlog je podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 

Predlog je bil sprejet.  

 

Nato je županja na glasovanje podala predlog sklepa z dopolnitvijo, da odlok prične veljati 

1.1.2024.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 67: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembi odloka o zbiranju komunalnih 

odpadkov ter prevozu komunalnih odpadkov na območju občine Ljutomer po skrajšanem 

postopku. 

2. Odlok  prične veljati 1. 1. 2024. 

3. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

4. Podrobnejša navodila in izvajanje odloka se predstavi občanom in občankam Občine Ljutomer v 

naslednjih Novičkah Občine Ljutomer. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O POTRDITVI LOKACIJSKE PREVERITVE ZA PREOBLIKOVANJE 

IZVORNEGA OBMOČJA POSAMIČNE POSELITVE V K.O. BRANOSLAVCI 

 

Jerneja Rajner je podala obrazložitev predlaganega sklepa iz gradiva.  

 

Županja je prosila predsednika delovnega telesa za podajo stališča k odloku.  

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora je na seji obravnaval Sklep o potrditvi lokacijske 

preveritve za preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve v k.o. Branoslavci. K sklepu 

je podal pozitivno mnenje in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlagal, da ga v predlagani 

obliki sprejme.  

 

Razprave pri tej točki dnevnega reda ni bilo. Sledilo je glasovanje o predlogu sklepa.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 68: 

o  potrditvi lokacijske preveritve za preoblikovanje izvornega  območja posamične poselitve 

na parcelah št. 490/2, 490/5, 499/1, 499/2 in 499/4 v k.o. 257 – Branoslavci (ID3568) 

1. člen 

Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje lokacijsko preveritev z identifikacijsko številko lokacijske 

preveritve v zbirki prostorskih aktov 3568, ki se nanaša na preoblikovanje stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi na parcelah št.  490/2, 490/5, 499/1, 499/2 in 499/4 v k.o. 257 – Branoslavci, v 

enoti urejanja prostora z oznako LG01.   

2. člen 

Na zemljišču iz prvega člena tega sklepa se v skladu s 135. in 138. členom Zakona o urejanju 

prostora (Uradni list RS, št. 199/2021, v nadaljevanju ZURep -3) omogoči preoblikovanje  

obstoječega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi, za potrebe izgradnje stanovanjskega 

objekta s spremljajočimi objekti za mlado družino, kot izhaja iz elaborata Lokacijska preveritev za  

preoblikovanje izvornega območja  stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi, št. elaborata LP 

2/23, junij 2023 (izdelal ZEU d.o.o., Ulica Staneta Rozmana 5, 9000 Murska Sobota). 

3. člen 

Sestavni del sklepa je grafični prikaz območja lokacijske preveritve na izseku iz občinskega 

prostorskega načrta.  

4. člen 

Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

SKLEP O PRENEHANJU GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA V K.O. LJUTOMER 

 

Ana Žnidarič je podala obrazložitev predlaganega sklepa. 

 

Pri tej točki dnevnega reda razprave ni bilo, zato je županja podala predlog sklepa na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 69: 

O PRENEHANJU STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

1. S tem sklepom preneha status grajenega javnega dobra na nepremičnini ID znak: parcela 259 

2789/11  in nepremičnini ID znak: parcela 259 2789/7.  

2. Nepremičnina ID znak: parcela 259 2789/11  in nepremičnini ID znak: parcela 259 2789/7.  

prenehata  imeti status javnega dobra in postanejo last Občine Ljutomer, zato se  v zemljiški 

knjigi vknjiži lastninska pravica v korist:  

Občina Ljutomer  

Vrazova ulica 1  

9240 Ljutomer  

Matična številka: 5874092000    do celote 1/1.  

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

DOPOLNITEV ŠT. 1 NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE 

LJUTOMER ZA LETO 2023 

 

Ana Žnidarič je predstavila predlog dopolnitve načrta ravnavanja.  
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Razprave ni bilo, zato je županja predlog sklepa podala na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 70: 

o Dopolnitvi št. 1 Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023, Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem.  

2. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ljutomer za leto 2023 se dopolni v Načrtu 

pridobivanja nepremičnega premoženja in Načrtu razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem. Načrt je priloga tega sklepa ter njegov sestavni del.  

3. Ta sklep začne veljati takoj.  

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

IMENOVANJE NADOMESTNEGA ČLANA V SVET ZAVODA SPLOŠNE KNJIŽNICE 

LJUTOMER 

 

Jože Panič, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal 

obrazložitev predlaganega ugotovitvenega sklepa ter sklepa o imenovanju nadomestnega člana v 

Svet zavoda Splošne knjižnice Ljutomer. Predloga sklepov sta bila članom občinskega sveta 

posredovana po elektronski pošti, 4. oktobra 2023.  

 

Člani občinskega sveta pri tej točki niso razpravljali, zato je sledilo glasovanje najprej o 

ugotovitvenem sklepu, nato o imenovanju nadomestnega člana sveta.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 71: 

Občinski svet Občine Ljutomer ugotavlja, da je Gregorju ŽIŽEK, Spodnji Kamenščak 9k, 9240 

Ljutomer,  prenehal mandat v Svetu javnega zavoda Splošna knjižnica Ljutomer, ker je odstopil.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultat glasovanja: ZA: 17, PROTI: 0. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 72: 

Občinski svet Občine Ljutomer imenuje Sandija JESENIKA, Slavka Osterca ulica 6, 9240 

Ljutomer, v Svet javnega zavoda Splošna knjižnica Ljutomer.  

Mandat imenovanega traja do izteka mandata sedanjega Sveta javnega zavoda Splošna knjižnica 

Ljutomer.  

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

INFORMACIJA O PRENEHANJU POGODBE O NAJEMU POSLOVNIH PROSTOROV 

ZA PISARNO FURS 

 

Članice in člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z informacijo seznanili.  
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

 

Saša Polajnar je izpostavila nedavne poplave reke Mure, ki so prizadele KS Cven. Največ škode so 

utrpeli prebivalci Spodnjega Krapja, zaselek Golnik, prebivalci Zgornje Krapja, del prebivalcev vasi 

Mota in Cven. Hvala bogu je jez zdržal, saj so nekatere hiše oddaljene le 30 do 50 metrov. V ta 

namen je postavila naslednja vprašanja:  

 Kako je daleč je s projekti za izgradnjo visokovodnih nasipov? 

 Kdaj bi se lahko pričelo z gradnjo visokovodnih nasipov in kje? 

 Kakšno vlogo ima Občina Ljutomer pri izgradnji visokovodnih nasipov? 

Nadalje je izpostavila del zemljišča pri vzletišču (hangarju) Aerokluba Prlek Ljutomer, kjer ni jeza 

in je voda reke Mure kar drla na njivo in potem naprej proti vasi Krapje. Zato je prosila za 

obrazložitev ali se je našla kakšna začasna rešitev tega dela zemljišča ali pa se bo to urejalo v 

sklopu izgradnje jezu.  

 

Županje je odgovorila, da se s problematiko ukvarja Občina Ljutomer že kar nekaj let in da je 

izgradnja visokovodnih nasipov in sam vodni režim v pristojnosti države. Občina Ljutomer je 

februarja 2022 podpisala sporazum, s katerim se je zavezala, da bo pridobivala služnostne pogodbe 

s strani občanov. Večina pogodb je že podpisanih in se nanašajo na območje od Veržeja do Gezovih 

jam oz. za relacijo za katero je sprejet Državni lokacijski načrt (DLN). Od Gezovih jam naprej do 

Razkrižja še DLN ni sprejet, predlog je bil predstavljen le na sestanku. Ker predlog predvideva 

posege na kmetijska zemljišča so se pojavili zelo negativni odzivi s strani lastnikov kmetijskih 

zemljišč. Po njenem mnenju se bo veliko naredilo, če so bo uredilo območje DLN. Občina bo še 

naprej pomagala pri pridobitvi služnostnih pogodb in bo pred financirala izdelavo projektne 

dokumentacije in nekaterih služnosti. Poudarila je, da v kolikor do konca meseca novembra ne 

bomo uspeli pridobiti vseh podpisanih služnostnih pogodb, nam država sredstev v višini 170 tisoč 

evrov ne bo priznala, zato se je na predsednika vlade že naslovil dopis o vračilu sredstev, saj bomo 

v nasprotnem primeru primorani dogovoriti drugo solucijo. V naslednjih dneh se bo ponovno 

pripravil dopis v katerem bomo izpostavili, da za območje kjer DLN ni sprejet, Občina Ljutomer ne 

more več prevzemati odgovornosti.  

 

Podžupan Janko Špindler je še dodal, da se soglasja lastnikov za del DLN, ki je že sprejet, 

pridobivajo in da je trenutno na območju ljutomerske občine nepodpisanih samo še osem pogodb ter 

da predvideva, da bo to urejeno do konca meseca novembra. Težavo predstavlja DLN, kjer trasa še 

ni povsem usklajena ter predlog na kratko predstavil. Nadalje je pojasnil, da če se pri hangarju 

izgradi visokovodni nasip, se s tem obvaruje le vas Zgornje Krapje.  

 

Županja je zaključila razpravo in predlagala, da se bodo vprašanja naslovila na pristojna ministrstva 

oz. na vlado ter, da nekdo od pristojnih krajane tudi osebno seznani ter poda obrazložitve.  

 

Saša Polajnar je prosila za informacijo ali je možno, da se po pridobitvi gradbenega dovoljenja 

prične z izgradnjo visokovodnega nasipa za del za katerega je že sprejet DLN.  

 

Županja je odgovorila, da o tem odloča pristojno ministrstvo, ki tudi financira ta projekt.  

 

Svetlana Oletič je podala pobudo, da bi se organiziral božični sejem in postavila vprašanje kdaj se 

predvideva postavitev table za MKC.  
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Županja je spomnila, da je bil v času občinskega praznika Prleški sejem odpovedan ter predstavila v 

kakšnem obsegu se predvideva organiziranje sejma na Martinovo soboto. Nato je povedala, da 

program dogajanja v decembrskem času še ni povsem izoblikovan in da bo pobuda preučena.    

Glede večje izpostavljenosti kje se nahaja prostor MKC je povedala, da soglasja za postavitev 

smerokaza na sam kandelaber občina ni prejela in da se bo najverjetneje namestil večji napis na 

samo zgradbo.  

 

Svetlana Oletič je nato ob 18.30 uri zapustila sejo občinskega sveta.  

 

Dejan Karba je izpostavil Avtomatski eksterni defibrilator (AED), ki se nahaja na nekdanjem 

Kmečkemu turizmu Belec v Železnih Dverih. Ker aparat sameva je bil podan predlog krajanov, da 

bi ga preselili in namestili na zgradbo Gasilskega doma v Radomerju, kjer je frekvenca ljudi večja. 

Žal pa ne razpolaga z informacijo ali je AED namestila Občina Ljutomer ali gre za privatno last.  

 

Damjan Bogdan je pojasnil, da je bil AED postavljen med prvimi v naši občini in da je bila ta 

lokacija določena z razlogom, saj je tako aparat dosegljiv v petih minutah do vseh okoliških krajev, 

tudi do Jeruzalema. Lastniki objekta zagotavljajo prostor in električno energijo, prav tako je 

omenjeni aparat pred leti rešil eno življenje. Zato je predlagal namestitev dodatnega AED na 

zgradbo gasilskega doma v Radomerju, saj bi se s preselitvijo aparata podaljšala dosegljivost do 

vasi Jeruzalem, ki bi bila daljša od 5 minut.  

 

Dejan Karba je še dodal, da člani PGD Radomerje razmišljajo, da bi na stavbo gasilskega doma 

namestili nov AED.   

 

Županja je pojasnila, da občina ni nabavljala AED in da podpira predlog PGD Radomerje, da s 

pomočjo donatorjev namesti dodaten aparat. Predlagala je, da se k temu pristopi strokovno in da bo 

sklican sestanek z ZD Ljutomer ter da bo o dogovoru poročala na naslednji seji občinskega sveta.  

 

Dejan Karba je v imenu stranke SD predlagal, da bi se prizadetim občanom, ki so utrpeli škodo ob 

nedavnih poplavah na območju KS Cven, pomagalo v smislu znižanja nadomestila za stavbno 

zemljišče. 

 

Anja Kristl se je navezala na županjin nagovor v Novičkah Občine Ljutomer, kjer je zapisala, da 

določene organizacije v državi nasprotujejo izgradnji visokovodnih nasipov. V ta namen je 

poslanka DZ RS Sara Žibrat od Zavoda za varstvo narave RS pridobila dokumentacijo v skladu z 

Zakonom o informaciji javnega značaja. Ker s prejetima mnenjema razpolaga in ne nasprotujeta 

izgradnji nasipov je pozvala županjo, da poda pojasnilo.  

 

Županja je pojasnila, da je zadnja trasa visokovodnih nasipov izrisana izključno po zahtevah 

Zavoda za varstvo narave in da v kolikor bi omenjeni zavod imel interes proaktivno zaščiti ljudi, bi 

se s pričetkom izgradnje nasipov že pričelo.  

 

Sledila je krajša razprava med članico občinskega sveta Anjo Kristl in županjo o postopkih, ki so že 

bili izpeljani za izgradnjo visokovodnih nasipov, pristojnostih občine in države, zahtevah Zavoda za 

varstvo narave RS ter o nujno potrebni zaščiti občanov, ki živijo v neposredni bližini reke Mure. 

Damjan Bogdan pa dodal, da se je v preteklih mandatih pristojna ministrstva o nujnosti izgradnje 

visokovodnih nasipih že večkrat opozarjalo.  

Jože Panič je v imenu prebivalcev Razlagove ulice predlagal občasno postavitev radarja na 

istoimenski ulici, ki bi opravljal meritve hitrosti voznikov s smeri Ljutomera proti vasi Cezanjevci. 

Opozorili so namreč na prevelike hitrosti voznikov, predvsem na območju prehoda za pešce.  
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Ker druge razprave več ni bilo, se je županja zahvalila za konstruktivno razpravo in prisotne člane 

občinskega sveta pozvala, da vsak po svojih zmožnostih in politični pripadnosti vladajočih strank 

pomaga pri načrtovanju državnega proračuna za investicije na območju Občine Ljutomer 

(kolesarske povezave, kulturni center,…).  

 

Seja je bila končana ob 19. uri. 

 

 

Zapisala          mag. Olga KARBA,   

Martina Klement                            ŽUPANJA 
 


